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Reactie op de indeling van Nederland in aculeatendistricten

Mervyn Roos

Allereerst wil ik even kwijt dat iedere indeling, hoe eenvoudig dan ook, een arbitraire zaak

blijft. Een indeling is mijns inziens ook alleen dan gewenst als deze indeling ook daadwer-

kelijk een meerwaarde oplevert.

Een vertaling van de verspreiding van een soort, naar een voor een beheerder van een

gebied duidelijk herkenbare eenheid, is volgens mij een goede zaak. Zoals jullie reeds

indirect aangeven kan een beheerder met enkel een soortenlijstje over het algemeen niet

veel, ook al zijn de soorten op dat lijstje nog zo spectaculair.
Voor de helderheid heb ik mijn verdere commentaar in tweeën gesplitst.

Commentaar op de voorgestelde begrenzing.

Indeling op basis van temperatuurverschillen acht ik niet zinvol. Ten eerste zijn de klima-

tologische verschillen in ons land vrij gering. Ten tweede als je dit al wilt, zul je niet alleen

een noord-zuid verdeling (bijv. 1.2-1.3 / II.5-11.6), maar ook een oost-west verdeling moeten

hanteren

Hoezo zijn de duinen bij Den Haag afwezig? (grens 1.2-1.3)

Ik geef toe dat de duinen ten zuiden van de Wassenaarse duinen beduidend smaller zijn,

maar beslist niet afwezig. Een deel van de duinen is nl. verborgen in het stedelijk gebied

van Den Haag. Op de topografische kaarten zijn ze stilletjes veranderd in stadsparken.

Zowel parken als bosjes van Poot, Wapendal, Nieuwe Scheveningse Boschjes, Schevening-

se Boschjes, Hubertuspark, Duingeest en kleinere stukjes groen in de wijken Statenkwartier

en Duttendel, als de Schevingse haven vertonen alle nog zeer duidelijk kenmerken van het

duinlandschap.

Waarom niet alle IJsselmeerpolders in één district?

Behoort een soort die in de uiterwaarden van de IJssel voorkomt tot het Centraal Diluvium

(V)? Waarom wordt hier de grens van Heukels niet aangehouden?

Wat is er zo bijzonder aan de N 261? Is het westelijk deel (VI.2) van het Zuidelijk Diluvi-

um zoveel anders dan het oostelijk deel (VI.1) om dit als een afzonderlijk district te be-

schouwen?

Kunnen de districten Montferland (VII) en Gaasterland (IX) niet beter onder ander districten

gebracht worden?

(Zie: ”Een voorstel voor de ’acuelatendistricten’ van Nederland. - Bzzz nr. 1: 4-6)

Hierbij wil ik graag mijn reactie geven op het voorstel om Nederland in ’aculeatendistric-

ten’ te verdelen.
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Anders wil ik mijn achtertuin ook graag als apart district opvoeren.

Commentaar op aculeatendistricten.

Een toevoeging aan een verspreidingskaartje in welke districten een soort voorkomt levert

mijn inziens geen duidelijke meerwaarde op. Althans niet een waar een beheerder of

beleidsmaker iets mee kan.

Een nieuwe indeling van Nederland in districten acht ik niet gewenst. Door de reeds vele

bestaande indelingen ziet men door de bomen het bos niet meer. En krijgen we straks dan

ook nog indelingen voor libellen, kevers, sprinkhanen, spinnen, pissebedden, etc.?

Als de indeling van Heukels al min of meer een standaard vormt, waarom wordt hier dan

niet bij aangesloten?

Is een indeling in districten al niet een beetje achterhaald?

Een nadeel van indeling in districten, ongeacht welke geografische grenzen je hanteert, is

dat iedere vorm van begrenzing aan verandering onderhevig is, zowel door natuurlijke als

door antropogene invloeden.

Voorstel.

Om de stap van verspreiding van een soort naar habitat gemakkelijker te maken, stel ik

voor om de indeling van Nederland in districten te laten varen. Gezien de huidige ontwik-

kelingen in natuurbeheer en natuurbeleid in Nederland stel ik voor om de soorten in te

delen naar ecotopen (zie Ecotopenindeling van IKC). Met een indeling naar ecotopen kan

een beheerder/beleidsmaker namelijk veel meer. Bij (potentiële-) bedreiging c.q. vernieti-

ging van een habitat/ecotoop kan daardoor adequater worden opgetreden. Indeling in

ecotopen heeft bovendien als voordeel dat ecotopen niet aan geografische grenzen gebon-
den zijn en dat vergelijking met gebieden buiten Nederland eenvoudiger is.

De discussie hierover is zeker nog niet ten einde en ik ben dan ook zeer benieuwd naar

jullie reactie op bovenstaande en naar reacties van de andere 'leden' op jullie voorstel.


